
مـردم طـالب لبـاس خـوب عفیفـانه
هستند 

تولیدکنندگان و طراحان لباس های اسلامی باید مورد حمایت قرار
گیرند تا زمینه صادرات این محصولات نیز مهیا شود.

دکتر فاطمه محمد بیگی ، نماینده مردم استان قزوین در مجلس شورای
اسلامی در اولین نمایشگاه مد و لباس در قزوین با بیان مطلب فوق
گفت: استقبال بانوان از نمایشگاه مد و لباس نشان داد مردم طالب
لباس خوب عفیفانه هستند و عنوان جذاب زیبا و باوقاری که برای

نمایشگاه انتخاب شده برازنده این رویداد است.

وی بیان کرد: استقبال مردم در روز افتتاح از این نمایشگاه نشان
می دهد مردم با برنامه های خوب فرهنگی ارتباط برقرار می کنند و
اگر ما به نیاز مردم بخوبی پاسخ دهیم با رویکرد و عکس العمل

مناسبی مواجه می شویم.

محمد بیگی تصریح کرد: از رسانه ها انتظار داریم این رویداد
فرهنگی را بخوبی منعکس کنند تا نوجوانان و جوانان ما از این
رویداد مطلع شده و بخشی از نیازهای خود را از آن تامین کنند.

وی بیان کرد: از مدیرکل ارشاد و شهرداری و شورا و بنیاد ملی عفاف
و حجاب و هنرمندان استان تشکر می کنیم که این رویداد را رقم زدند
و مدلهای متنوع و زیبایی که در نمایشگاه ارائه شده می تواند

مخاطبان زیادی را به خود جلب کند و مشتری داشته باشد.

دکتر محمد بیگی افزود: در نوشتن قوانین مجلس باید در ساماندهی مد
و لباس و پوشش از نخبگان و ایده پردازان عرصه پوشاک استفاده کنیم

تا قانون به روز و مناسبی تصویب شود.

وی افزود: حمایت از تولیدکنندگان لباس باید از سوی بانکها جدی
گرفته شود و اگر با برنامه حرکت کنیم می توانیم حتی صادرکننده

لباس عفیفانه باشیم.
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نماینده قزوین در مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: در شرایطی که غرب
دنبال از بین بردن عفت و هویت زنان با معرفی لباس های غربی است
باید کارهای اینگونه و معرفی مدل های مردم پسند و عفیفانه را در

این مکانها عرضه کرده و به نیازها پاسخ دهیم.

این نماینده شورا تصریح کرد: متاسفانه در گذشته از تولید جادر
اسلامی در کشور حمایت نشد و هنوز وارد کننده هستیم ولی امروز
بایستی از کسانی که دنبال زیست عفیفانه هستند مورد حمایت قرار
گیرند و در برنامه هفتم با مهندسی فرهنگی و کمک مخاطبان مختلف
بتوانیم پوشش های اصیل ایرانی را معرفی کنیم و نیازها را پاسخگو

باشیم.

دکتر فاطمه محمد بیگی برگزاری نمایشگاه مد و لباس را مهم و
تالثیرگذار دانست وگفت: این رویداد مهم است و سازمان صمت و صندوق
کارافرینی امید باید در حمایت از تولیدکنندگان لباس اسلامی تسهیلات
لازم را پرداخت کنند تا حمایت شوند و این پوشش ها معرفی شود و

بازارهای صادراتی هم مورد توجه قرار گیرد.


